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Book Description 

Annie Proulx has written some of the most original and brilliant short stories in
contemporary literature, and for many readers and reviewers, Brokeback Mountain is
her masterpiece.

Brokeback Mountain was originally published in The New Yorker. It won the National
Magazine Award. It also won an O. Henry Prize. Included in this volume is Annie
Proulx's haunting story about the difficult, dangerous love affair between a ranch hand
and a rodeo cowboy. Also included is the celebrated screenplay for the major motion
picture "Brokeback Mountain," written by Larry McMurtry and Diana Ossana. All three
writers have contributed essays on the process of adapting this critically acclaimed
story for film.

Book Dimension 

length: (cm)22.5 width:(cm)16.3
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AnnieProulx

评论

收到的第二天还是第三天，翻了无数次。真的觉得不行了，在看到那句“little
darling”的时候……再然后，很久很久，没有觉得原版小说读起来那么不行了，情感
上的不行……
看完小说，沉默了好久，觉得又有很久会出不来了，这篇小说reemphasize了美国文学
对我的意义。后面的文章也很有意思，原来这部电影背后有那么多。

-----------------------------
小说好，剧本更好，令人吃惊地好，方才成就了这部电影。后面附的三篇文章很有价值
，作者本人谈了创作过程并承认电影比小说更有力道；Diana
Ossana从一开始发现这篇小说到授权改编到做制片人在片场督阵到做后期亲力亲为提
意见，可以说是本片成功的幕后英雄了。

-----------------------------
wonderful~

-----------------------------
beautiful language. heart-breaking story. a poem on the big screen.

-----------------------------
"as always, nothing ended, nothing begun, nothing resolved"

-----------------------------
真愛

-----------------------------
剧本很实用.口音问题不怕了!

-----------------------------
Heartrending and appealing. Familiar with the story but still cannot help weeping over
their fate.



-----------------------------
枕邊書

-----------------------------
The novel and the script are beyond what words can best describe.

-----------------------------
两位编剧很厉害，原著因为短，反而没这么丰富。这部电影真是天时地利人和，原著、
剧本、选角、导演、摄像、演员，一层一层地演绎，最后竟还原和超越了作者本人的脑
中图景，是幸运也是努力。

-----------------------------
电影详细剧本还有原作者和编剧的评论。当初费了好大功夫才搞到的书。

-----------------------------
十年来读的唯一一本英文小说。

-----------------------------
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